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Interpellation till stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan A|gernon. ötaa
framkomlighet. Var?

I oversiktsplan Täby 2050 finns en rubrik som
rubriken står bland annat : " Det behöver vara
huvudvägnätet. Kapaciteten behöver öka totalt
framkomligheten för så många som mojligt,"

Det låter betryggande. Men var sker det?

heter "Okad framkomlighet". Under
effektivt att ta sig fram i det kommunala
sett med åtgärder som ökar

De enda vägar som nämns och där en kapacitetsförstärkning anses behövas är på rt8,
Norrortsleden och Arningevägen. Samtliga dessa vägar sköts av Trafikverket som Täby
saknar rådigtret över, Man kån visserligen önska forbattringar men dessa sker endast i

mycket längsam takt,

Däremot har kommunen full rådignet över det kommunala vägnätet, Och här finns inte
en enda konkret förbättring av framkomligheten nämnd i planen. Däremot nämns
försämringar,

Johan Algernon, om man inte planerar för att förbättra framkomligheten hur den ska den
dä förbättras? Särskilt som befolkningen väntas växa snabbt.
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Steven Jörsä ,


